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Deltagere: Henrik Østergård (HØ) – Carlo Medici (CM) ––  

Tine Bojer Jørgensen (TBJ) - Jesper Fogt Nielsen (JFN) –  

Mette Jannes Larsen (MJL) - Martin Rieva (MR) (Afbud) – Martin Boll (MB) –  

Leif Thomsen (LT) - Hanna Sommersel (HS) (Afbud) 

Forkortelser: LokalRådet (LR) – Hillerød Kommune (HK) 

 

Dagsorden: 

Møde med vores to lokale medlemmer af Hillerød byråd – Annette Rieva (V) og Søren Lerche (SF) (SL) 
 
Annette Rieva meldte desværre afbud p.g.a. sygdom  
HØ bød Søren Lerche (SL) velkommen 
SL indledte med en kort beskrivelse af sin rolle i byrådet. 
SL er formand for Kultur og Fritid. 
SL fortalte, at hans primære interesse ligger i området børn og unge, kultur, idræt og hele 
udendørsområdet. 
 
Efter denne korte indledning, gik man over til at drøfte de emner, der var på dagsordenen: 
 
Landsbyvisionen 
SL spurgte ind til, hvad LR havde af tanker til den kommende vision for landsbyer i Hillerød Kommune. 
LR kunne dertil svare, at man ikke havde opstillet en vision, men at opgaver blev klaret hen ad vejen. 
Det LR, der blev etableret for 3 – 4 år siden, havde indset, at løbende opgaver ville være rigelig at gabe 
over. Det havde da også vist sig, at der løbende havde været nok at se til. Mange af de ting, en nedskrevet 
vision kunne indeholde, var da også automatisk dukket op og behandlet løbende. 
SL opfordrede til, at LR fremkom med ønsker til den kommende landsbyvision så tidligt som muligt.  
Det er altid godt, at være med i processer og beslutninger på så tidlig et tidspunkt som muligt. 
 
Alsønderup Skole 

- Lokalsamfundet dør, hvis ikke det er muligt at beholde skolen i Alsønderup 
- Meningerne er delte omkring, hvad der kan og skal gøres fra beboernes og skolens side 
- LR vil lave en opgørelse dag for dag og time for time over hvilke lokaler, der bliver brugt på den 

gamle skole. Formålet er at gøre byråd og udvalg klædt på, når der skal tages beslutning om, hvad 
der skal ske med den gamle skole 

 
Stiforbindelse Rosenvej / Enebakken 

- Hvad er LR´s fælles holdning til, at der bevilliges / bruges penge på en undersøgelse. Vi er ikke 
imod, at der bliver bevilliget penge til flere stier, men ønsker også vurderet, hvor mange, der vil få 
glæde af nye stier i forhold til, hvad det koster. 

- Kan kommunen opsætte trafiktælling / viltcamera, så vi få registreret, hvor mange og hvornår der 
er ”farlig” færdsel gennem det klippede hegn og hen over Isterødvejen fra / til Rosenvej 

- Er de 3 – 5 mill. kr. nok til at der kan lægges asfalt og etableres belysning på Enebakken + etablere 
stiforbindelse med fast belægning og lys fra Rosenvej til tunnellen under Isterødvejen og videre til 
Enebakken 

- Er belægningen på stien langs støjvolden op mod Ullerød Nord fast nok til, at den kan anvendes til 
cykler 
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- Det har tidligere været fremme, at der IKKE vil ske vintervedligeholdelse af  
stien langs støjvolden 

 
Mobilmast i Nejede 

- LR / beboere i Nejede skal komme med nogle forslag til, hvor en mobilmast  
- kan placeres, så den generer mindst muligt 
- Hillerød Kommune skal orienteres om beboernes bekymring omkring  
- manglende borgerinddragelse 
- Den demokratiske proces er sat ud af spillet i forhold til beboere / placering af en mast på 48 meter 

 
Publikums adgang til gen gamle grusgrav i Tulstrup 

- LR skal følge op på hvad TSG har svaret på den frist, som Hovedstads Regionen har sat til udgangen 
af maj måned  

 
Trafik og nedsættelse af fartgrænser 

- LR er tilfreds med de reguleringer, der er vedtaget 
- LR er i løbende dialog med Hillerød Kommune 

 

Referat udarbejdet af: Leif Thomsen 
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